
 
 

Rada Miejska w Płotach 

PROTOKÓŁ 

XIII Sesja Rady Miejskiej z dnia 29 października 2019 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Antoniak Agnieszka obecna   

2 Buchholc Tomasz obecny   

3 Bugzel Anna nieobecna   

4 Bury Ireneusz obecny   

5 Czaboryk Eugeniusz obecny   

6 Laskowska Barbara obecna   

7 Makowiecki Marcin obecny   

8 Nabrzewski Artur obecny   

9 Nowicki Jerzy obecny   

10 Pawlaczyk Roman obecny   

11 Serafińska Beata obecna   

12 Sobczak Andżelika obecna   

13 Taśmińska Iwona obecna   

14 Wandachowicz Rafał obecny   

15 Wojsznis Michał obecny   

 

 

obecni 14 

wszyscy 15 



procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

PORZĄDEK OBRAD 

1. Sprawy regulaminowe 

 

1.a. otwarcie posiedzenia, 
 

1.b. stwierdzenie quorum, 
 

1.c. przyjęcie porządku obrad, 
 

 

głosowanie przyjęcie porządku obrad, 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 



2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna BRAK GŁOSU 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Czaboryk Eugeniusz ZA 

6 Taśmińska Iwona ZA 

7 Laskowska Barbara ZA 

8 Makowiecki Marcin ZA 

9 Nabrzewski Artur ZA 

10 Nowicki Jerzy ZA 

11 Pawlaczyk Roman ZA 

12 Serafińska Beata ZA 

13 Sobczak Andżelika ZA 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

1.d. przyjęcie protokołu z Sesji Nr XII, 
 

 

głosowanie przyjęcie protokołu z Sesji Nr XII, 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 



 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna BRAK GŁOSU 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Czaboryk Eugeniusz ZA 

6 Taśmińska Iwona ZA 

7 Laskowska Barbara ZA 

8 Makowiecki Marcin ZA 

9 Nabrzewski Artur ZA 

10 Nowicki Jerzy ZA 

11 Pawlaczyk Roman ZA 

12 Serafińska Beata ZA 

13 Sobczak Andżelika ZA 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

1.e. informacja Burmistrza Płotów z prac między sesjami, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 

1.f. informacja Przewodniczącej Rady z prac między sesjami. 
 

2. Przyjęcie informacji z wykonania budżetu Gminy Płoty za III kwartał 
2019r. 
 

 

głosowanie Przyjęcie informacji z wykonania budżetu Gminy Płoty za III kwartał 2019r. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2019 r.   



typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna BRAK GŁOSU 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Czaboryk Eugeniusz ZA 

6 Taśmińska Iwona ZA 

7 Laskowska Barbara ZA 

8 Makowiecki Marcin ZA 

9 Nabrzewski Artur ZA 

10 Nowicki Jerzy ZA 

11 Pawlaczyk Roman ZA 

12 Serafińska Beata ZA 

13 Sobczak Andżelika ZA 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

3. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli i 
ustalania wysokości oraz szczegółowych warunków wypłacania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowych 
warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli 



zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Płoty. 

 Zastępca Burmistrza Pani Edyta Podgórska wyjaśniła, że regulamin wynagradzania      
nauczycieli został dostosowany do obowiązującego prawa i do możliwości finansowych gminy. 
Oznajmiła, że projekt uchwały w/w sprawie otrzymał pozytywną opinię Związku Nauczycielstwa 
Polskiego. 

Radny Jerzy Nowicki oznajmił, że  komisja oświaty pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli i ustalania 
wysokości oraz szczegółowych warunków wypłacania dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego oraz szczegółowych warunków obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Płoty. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna BRAK GŁOSU 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Czaboryk Eugeniusz ZA 

6 Taśmińska Iwona ZA 



7 Laskowska Barbara ZA 

8 Makowiecki Marcin ZA 

9 Nabrzewski Artur ZA 

10 Nowicki Jerzy ZA 

11 Pawlaczyk Roman ZA 

12 Serafińska Beata ZA 

13 Sobczak Andżelika ZA 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Płoty w 2019 r. 
 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Płoty w 2019 r. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna BRAK GŁOSU 



4 Bury Ireneusz ZA 

5 Czaboryk Eugeniusz ZA 

6 Taśmińska Iwona ZA 

7 Laskowska Barbara ZA 

8 Makowiecki Marcin ZA 

9 Nabrzewski Artur ZA 

10 Nowicki Jerzy ZA 

11 Pawlaczyk Roman ZA 

12 Serafińska Beata ZA 

13 Sobczak Andżelika ZA 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Płoty na lata 2019-2028. 
 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Płoty na lata 2019-2028. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 



lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna BRAK GŁOSU 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Czaboryk Eugeniusz ZA 

6 Taśmińska Iwona ZA 

7 Laskowska Barbara ZA 

8 Makowiecki Marcin ZA 

9 Nabrzewski Artur ZA 

10 Nowicki Jerzy ZA 

11 Pawlaczyk Roman ZA 

12 Serafińska Beata ZA 

13 Sobczak Andżelika ZA 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radna Andżelika Sobczak złożyła dwa zapytania: 
- odnośnie placu zabaw w miejscowości Modlimowo, kiedy zostanie dopuszczony  
do użytkowania oraz jakie są plany odnośnie budynku po byłej Szkole Podstawowej  
w miejscowości Wicimice. Zapytanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Radny Marcin Makowiecki w imieniu Klubu Radnych “Alternatywa” zapytał jakie są plany 
na przyszłość restauracji przy Hali Rega Arena I jak wygląda bilans finansowy restauracji za 
pierwsze trzy kwartały roku 2019. Zapytanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Radnt Tomasz Buchholc zapytał dlaczego Dom Kultury nie zatrudnia już instruktorów, 
którzy prowadziliby naukę tańca dla osób zamieszkałych na terenie naszej gminy 
zajmujących się tym profesionalnie. Nadmienił, że w przeszłości takie zajęcia dla tych osób 
były prowadzone. Wyjaśnił, że nie są to duże nakłady finansowe. 
 
Zastępca Burmistrza Pani E. Podgórska wyjaśniła, że były prowadzone rozmowy  
z instruktorem tańca, który chciał prowadzić zajęcia z osobami zajmującymi się tym 
profesjonalnie, lecz z budżetu gminy można finansować tylko zajęcia otwarte dla 
wszystkich mieszkańców gminy. 
 



Radny Michał Wojsznis zapytał czy został skosztorysowany remont chodnika  
na ul. Słonecznej i na ul. Jedności Mardowej oraz czy dzieci z ul. Kol. Nowogardzka będą 
dowożone do szkoły. 
 
Burmistrz Gminy Pan Radosław Mackiewicz wyjasnił, że jeżeli chodzi o kosztorys remontu 
w/w chodników to sprawa jest w toku, natomiast jeżeli chodzi o dowóz dzieci z ul. Kol. 
Nowogardzka to Gmina nie ma takiego obowiązku, ponieważ droga do szkoły nie 
przekracza 3 km. Szczegółowo wyjaśnił Radnym jak wygląda dowóz dzieci do szkół na 
terenie gminy. 
 
Radny Eugeniusz Czaboryk podziękował Burmistrzowi za doświetlenie wejścia do Biblioteki 
Miejskiej. 
 
Burmistrz Gminy Pan Radosław Mackiewicz w imieniu Marszałka Województwa 
Zachodniopomorskiego wręczył dyplom za udział w konkursie “sołtys roku” Pani Sołtys 
miejscowości Mechowo Iwonie Taśmińskiej. 

7. Pisemne wnioski i komunikaty. 
 

Radna Barbara Laskowska złożyła wniosek o montaż progów zwalniających w miejscowości 
Czarne. Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Radna Agnieszka Antoniak złożyła trzy wnioski dotyczące: 
- montażu drugiego progu zwalniajacego w miejscowości Słudwia, 
- przeglądu posesji pod względem utrzymania czystości, 
- wycięcia drzewa przy posesji nr. 6 i 7. 
Wnioski stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczaca Rady Miejskiej Pani Iwona Taśmińska poprosiła Radnych o złożenie 
korekty do oświadczeń majątkowych. Wyjaśniła, że osoby których to dotyczy zostaną 
poinformowane. 
 
Radny M. Makowiecki złożył wniosek o opracowanie interaktywnego planu Cmentarza 
Komunalnego w Płotach oraz o remont Kaplicy Cmentarnej. Wniosek stanowi załącznik  
do niniejszego protokołu. 
 
Radna A. Sobczak oznajmiła, że na spotkaniu przed dożynkowym z sołtysami Gminy Płoty  Pan 
Burmistrz wprowadził 30%  limit na zakup art. spożywczych na festyny okolicznościowe. 
Radna nadmieniła, że zwróciła się z zapytaniem do prawnika  gazety sołeckiej czy Burmistrz 
może wprowadzić limity na wydatkowanie środków pchodzących z funduszu sołeckiego. 
Radna wyjaśniła, że odpowiedź prawnika brzmi, że zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim, ani 
Burmistrz, ani Rada Miejska nie ma prawa do ustalania takich limitów. 
 
Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o racjonalne  wydatkowanie środków pochodzących z  funduszu 
sołeckiego. Oznajmił, że jeżeli fundusze sołeckie będą marnowane to zwróci się do Wysokiej 
Rady o likwidację funduszy sołeckich. 
 
Radny Tomasz Buchholc oznajmił, że trzeba zacząć od wykonania kalkulacji wydatków 
pochodzących z funduszy sołeckich.  Wyjaśnił, że ustawodawca po to uchwalił fundusz sołecki, 
aby dać możliwość samodecydowania mieszkańcom wsi,  na co zostaną wydatkowane środki 
pochodzące z w/w funduszy. 



 
Burmistrz oznajmił, że poprosi o przygotowanie sprawozdania z ostatnich kilku lat na  
co zostały wydatkowane środki pochodzące z funduszy sołeckich. 
 
Przewodniczaca Rady Miejskiej  zaproisła wszystkich chętnych do udziału w zbliżających się 
obchodach dnia niepodległości. 
 
 

8. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 

Integralną częścią protokołu jest nagranie audio-wideo z Sesji. 

 

 

                                                                                    Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

                                                                                               Iwona Taśmińska 
 

 

 

 

 

 Protokołowała: 

   Beata Krzywda                                                                      

 
 


